
OBČINSKIIZVRŠNI SVET JE RAZPRAVLJAL

O problemih telesne kulture
Na novembrski seji občinske skupščine bodo delegati vseh treh

zborov med drugim obravnavali tudi stanje in probletne telesne
kulture v naši občini. Gradivo sta pripravili Telesno kulturna skup-
nost in Zveza telesnokulturnih organizacij naše občine. Osnulek tega
gradiva je bil objavljen že nekoliko zgodaj, in sicer na športni strani
12. št. 14. septembra.

Osnovni problem raztner v naši občinski telesni kulturi je podoben
problemom vseh drugih družbenih dejavnosti. Po eni strani potrebe
po organizirani in kvalitetni telesni kulturi v občini močno rastejo
(močna rast števila prebivalcev in tudi vse višja osveščenost) po
drugi strani pa se gmotni pogoji poslabšujejo. Nekaj posebnega in
nekaj več kot v drugih je v tej družbeni dejavnosti izjemna prizadev-
nost in iznajdljivost številnih delavcev v društvih. S to kvaliteto jim
telesno kulturo nekako uspeva ohranjati, čeprav komaj preživeti, saj
na potreben razvoj ne morejo misliti. (n a d a, j evanje na 2. str.)



O problemih telesne kulture
(nadaljevanje s 1. strani)

V zaključkih so pripravljalci
gradiva zapisali smernice:

1. Zmanjšanjc sistemskih sred-
stev za telesno kulturo ogroža ob-
stoj temeljnih telesnokulturnih
dejavnosti, vključno z vzdrževa-
njem objektov. Zato se realna
vrednost sistemskih sredstev za
telesno kulturo ne sme več zmanj-
ševati.

2. Rast stroškov in zmanjšanje
zagotovljenih sredstev terjata od
društev temeljit pretres razvojnih
možnosti. Marsikje bo treba kr-
čili obstoječ program, potrebna
pa bo tudi dodatna angažiranost
in iznajdljivost pri zagotavljanju
potrcbnih sredstev za dejavnost.
Iz sistemskih družbenih sredstev
se bo prioritetno sofinanciralo
vzdrževanje objekiov in redna de-
javnost mlajših kategorij v usmer-
jevalnem programu vrhunskega
športa.

3. Glede na hitro povečanje
števila prebivalstva bo nujno čim-
prej zgraditi ustrezne telesnokul-
turne objekte. S prostorskimi
planskimi dokumenti opredeljene
površine v občini predstavljajo še
zadostno osnovo za potrebni raz-
voj. Kakršno koli krčenje teh re-
zervatov bi onemogočalo nujen
razvoj telesnokulturne dejavnosti
v občini.

4. Težka gospodarska situacija
je ponovno onemogočila izgrad-
njo večjega pokritega športnega
objekta v KS Vevče - Zg. Kašelj,
zaradi česar celotno vzhodno po-
dročje občine še vedno nima po-

trebnega športnega objekta. Ta
prioritetna skupna razvojna na-
loga telesne kulture in ošhovnega
šolstva v občini se mora uresni-
čiti, čim bodo to omogočale
splošne družbene razmere.

5. Ponovno predlagamo, da se
na področju skupnih programov
z izobraževalno skupnostjo
končno dogovorimo o medseboj-
nih obveznostih pri izvajanju pro-
gramov šolskega športa.

6. Upravljanje telesne kulture
moramo poceniti, poenostaviti in
čimbolj približati društvom. V ta
namen moramo jasno razmejiti
tudi upravljalske nalpge med me-
stora in občino ter odpraviti nepo-
trebno dvojnost v upravljanju in
delovanju TKS in ZTKO.
Takšna organiziranost telesne
kulture bo omogočila tudi po-
trebno racionalizacijo skupne
strokovne službe.

Na 105. seji, 25. oktobra, je
o pripravljenem gradivu razprav-
ljal tudi občinski izvršni svet in
sprejel SKLEPE:

1. Izvršni svet ugotavlja, da je
stanje na področju telesne kulture
v danih družbcnoekonomskih
razmerah v primerjavi z ostalimi
družbenimi dejavnostmi še toliko
bolj v neugodnem položaju, saj po
svoji družbeni pomembnosti
ostaja na repu prednostnih pro-
gramov.

2. Delež sredstev za telesno
kulturo v strukturi sredstev SIS
družbenih dejavnosti iz leta v leto
upada, kar povzroča siromašenje
dejavnosti in ob naglem porastu

števila prebivalstva v občini
zmanjševanje prostorskega teles-
nokulturnega standarda. Zato se
telesnokulturne površine, oprede-
ljene v planskih aktih, ne smejo
krčiti.

3. Športna društva, ki pred-
stavljajo temeljno obliko združe-
vanja občanov za izvajanje teles-
nokulturne dejavnosti, se sreču-
jejo tako s prostorskimi, finanč-
nimi kot tudi s kadrovskimi pro-
blemi. Povečevanje njihovega šte-
vila sicer kaže na veliko zanima-
nje in pripravljenosti ljudi za to-
vrstno dejavnost, vendar bodo
morala društva temeljito pretresti
svoje razvojne možnosti.

4. Sistemska sredstva za te-
lesno kulturo ne omogočajo niti
tekočega vzdrževanja telesnokul-
lurnih objektov, še manj izgrad-
njo novih. Zato Izvršni svet pod-
pira pobudo telesnokulturne
skupnosti, da se proučijo možno-
sti vlaganja zasebnega kapitala
v telesnokulturne objekte.

5. Izvršni svet podpira od-
pravo dvojnosti pri upravljanju
telesne kulture in predlaga TKS
in ZTKO, da se aktivno vključita
v razpravo, ki poteka ta čas o pre-
novi samoupravne'organiziranosti
SIS družbenih dejavnosti v Ljub-
ljani. S.G.


